
 

 
 

 
 

 

VVS JOURNAAL 
Nummer 4, vrijdag 15 mei 2020 
 
Het VVS Journaal van Volkstuin Vereniging Sloterdijkermeer zal dit seizoen om de 
week verschijnen en wil informatie verstrekken over alles wat er op tuingebied op 
Sloterdijkermeer gebeurt in deze door corona geteisterde tijden. Heb je een bericht voor 
ons VVS Journaal, neem dan contact op met de redactie: redactie@sloterdijkermeer.nl. 
Kopij moet kort zijn en natuurlijk informatief en interessant voor alle tuinders. 
 
Het vierde nummer van het VVS JOURNAAL 
De Redactie van het ledenblad van Sloterdijker-
meer maakt in deze Coronatijd een nieuwsbrief. 
Een krantje om verslag te doen van alles wat er op 
Sloterdijkermeer gebeurt. In het VVS JOURNAAL 
een andere berichtgeving dan in het ledenblad, 
waarvan het zomernummer begin juni verschijnt. 
We zouden het heel erg fijn vinden wanneer jullie 
ons bijdragen sturen. Want in deze hectische tijden 
is het goed dat we met elkaar communiceren over 
alles wat het coronavirus voor ons als tuinders en 
leden van onze vereniging met zich meebrengt.  
 
Update corona maatregelen 
(bestuursmail 11 mei)  
Er zijn enkele versoepelingen: zo kan de winkel 
vanaf a.s. zaterdag 16 mei weer alle producten 
verkopen en de verkoop van tuinen kan binnenkort 
worden opgestart. Onverminderd blijft o.a. de 1.5 
meter afstand, weinig bezoek op je eigen tuin, een 
gesloten clubhuis en geen bestuurszittingen.   
Deze update is van kracht tot tenminste 1 juli 2020, 
tenzij vanuit de regering veranderingen in de regels 
komen.  

Op locaties zoals supermarkten en vakantieparken 
(dus ook op de tuinparken) geldt dat alles zo 
ingericht moet zijn dat mensen ook daadwerkelijk 
op 1.5 meter afstand van elkaar blijven.  
LET OP: Als we als tuinpark niet in staat zijn om 
dit te realiseren of mensen negeren dit voorschrift, 
mag de gemeente de locatie sluiten, voor niet-
tuinders maar ook voor tuinders!! Nog een reden 
om hier heel zorgvuldig mee om te gaan…  

Voor Sloterdijkermeer betekent dit alles het 
volgende: 

- De winkel en werf zijn vanaf zaterdag 16 mei 
weer voor alle produkten geopend. Er mogen 
maximaal 2 klanten tegelijkertijd naar binnen bij de 
winkel, zorg dat er 1.5 meter afstand is, er kan 
uitsluitend met pin betaald worden. De 
openingstijden zijn van 10 tot 12.00 uur. Winkel en 
werf blijven vooralsnog op woensdag gesloten. 

- Zorg ook op de werf voor voldoende afstand: bij 
het opscheppen van aarde en zand  niet meer dan 1 
persoon per bak. Neem verder  je eigen schop mee. 

- Kantine/clubhuis is  tot 1 juli gesloten. 

 

- Er zijn geen evenementen en andere 
bijeenkomsten  tot in ieder geval 1 juli. Dit geldt 
ook voor kinderactiviteiten. 

- Voor het inleveren van afval op het tuinpark 
geldt dat de inmiddels bekende regels voor afstand 
en groepsvorming moeten worden nageleefd. 

- Zoals ook inmiddels bekend: Alle voorjaars 
ledenvergaderingen gaan niet door. De 
eerstvolgende ledenvergaderingen worden de 
najaarsvergaderingen. Dit geldt ook voor de 
Bondsvergadering. 
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- Besturen en commissies komen niet bijeen maar 
vergaderen digitaal of telefonisch 

- Er zijn geen bestuurszittingen / inloopspreek-
uren tot in ieder geval 1 juli. Tuinders kunnen altijd 
hun vraag stellen via bestuur@sloterdijkermeer.nl. 
Aspirant-leden kunnen zich op dit moment niet 
inschrijven - ook niet digitaal. 

- De werkuren worden vooralsnog uitgevoerd 
volgens het eerder opgestelde schema. 

- Opzeggen van de tuin kan via  
 bestuur@sloterdijkermeer.nl . Je ontvangt dan het 
opzeggingsformulier en alle informatie over taxatie  
en verkoop per mail. 

- Vanaf 1 juni wordt de verkoop van tuinhuisjes 
weer opgestart, maar de bezichtiging etc. zal op een 
andere manier worden georganiseerd. Hierover 
volgt nog nader bericht aan.  

- Voor alle tuinders geldt dat ze eigen tuin, pad, heg 
en de slootkant zoals gebruikelijk moeten 
bijhouden. Vraag je buren, vooral als ze minder 
goed ter been zijn, of je even kunt helpen daarmee. 
De controles door de tuinschouw zullen zoals 
gebruikelijk in mei beginnen. 

- Het tuinpark is open voor wandelaars mits ook 
hier weer afstand wordt gehouden. 

De algemene maatregelen, die al sinds de eerste 
persconferentie van Rutte van kracht zijn, kunt u 
nalezen in de bestuursmail en in afleveringen van 
voorgaande VVS JOURNAALS. 
 

Bestuur van Sloterdijkermeer 
 
De controle van de tuinen begint weer... 
(Bestuursmail 12 mei) 
Vanaf deze week gaan de leden van de 
tuinschouwcommissie weer op pad om alle tuinen 
te controleren. Zorg dus dat alles in orde is en dat 
je tuin vrij te betreden is. 

Daarnaast willen we bijzondere aandacht vragen 
voor het volgende: 

Volgens de reglementen van de vereniging mag de 
heg aan de padzijde van de tuin niet hoger zijn dan 
80 cm. In praktijk wordt dat op ons tuinpark niet 
op deze hoogte gehandhaafd; er is veel vrijheid om 
hier een eigen invulling aan te geven en de hoogte 
kan en mag varieren. 

Eén van de achterliggende redenen van die lage heg 
(namelijk vrij zicht op de tuinen) is echter nooit 
helemaal losgelaten. We streven er naar dat er 
vanaf padzijde zicht is op de tuinen (doorkijkjes) en 

dat er geen dichte hoge muren van beplanting 
ontstaan. Dit alles vanuit het idee dat afwisseling in 
zowel beplanting als hoogte van die beplanting 
bijdraagt aan mooie en levendige paden. 

De tuinschouw zal dit alles in eerste instantie 
vooral in kaart brengen en later bekijken of en zo 
ja, welke verbeteringen er mogelijk zijn.  

Verder zal er kritisch worden gekeken naar niet 
toegestane afscheidingen aan de padzijde zoals 
schuttingen, schermen, rieten matten, te 
hoge/brede takkenwallen e.d. en, belangrijk voor 
vrije doorgang van ambulances, naar 
erfafscheidingen die over de paden heen groeien en 
naar overhangende takken.  

Bestuur van Sloterdijkermeer en  
Commissie Tuinschouw 

NB. De leden van de tuinschouw zullen uiteraard 
bij de controle alle voorzorgsmaatregelen treffen 
die nodig zijn i.v.m. corona en de gepaste afstand 
bewaren van elkaar en de tuinders. 
 

 
 
Onderhoud tijdens Coronacrisis 
(werkurenmail 13 mei) 
Hieronder staat een bericht van Annet van Andel 
van de werkurencoordinatie over het individuele  
'werkurenonderhoud' in tijden van Corona. Zoals 
bekend, is het de bedoeling dat tuinders op 
individuele basis onderhoud uitvoeren aan het 
publieke deel van ons park. 
Beste tuinders, 

Allereerst veel dank aan de mensen die zich de 
afgelopen soms meerdere keren hebben ingezet,  

Tot nog toe staat het complex er goed bij. Maar het 
heeft geregend en de temperatuur gaat omhoog; 
dus er zijn alweer nieuwe klussen. 

Ik hoop deze keer ook van mensen te horen en te 
zien, die zich tot nu toe niet hebben gemeld. En 
een paar mensen die beloofd hebben een 
aangewezen klus te doen. Meld je dus bij mij aan 
voor het uitvoeren van klussen. 
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Mijn telefoonnummer is : 06 40063366. 
Email: werkurenploegsloterdijkermeer@gmail.com 

Nieuwe klussen: 

• Naast het clubhuis  op en rond het 
terras, rond de jeu de Boulesbaan en 
schelpenpaden in de heidetuin, voor het 
clubhuis ontstaat weer veel groen. Daar 
moet geschoffeld worden. Graag ook de 
verrotte boomstammen afvoeren naar de 
(tijdelijke) compostbak. Pak een deel. Daar 
kunnen wel 5 a 6 mensen aan de slag. 
• Het bosplantsoen aan het eind van 
de Leeuweriklaan: het snipperpad dat er 
doorheen loopt moet onkruidvrij worden 
gemaakt : schoffelen en/of wieden. De 
hopen bagger in het vak moeten uitgeharkt 
worden(egaliseren). 
• Op de Spechtlaan staan nog vier 
baggerbakken. Die moeten met een platte 
kar naar bovengenoemd Bosplantsoen 
gebracht worden en daar in de bosschage 
gestort worden. Het beste kan het door twee 
mensen worden gedaan, die vlak bij elkaar 
kunnen zijn (samen op de kar tillen). 
• Het plein bij de ingang aanvegen, 
het groen rond de boombank tot aan de 
bielzen verwijderen en het gedeelte naast  
het hek aan de slootkant fatsoeneren. 
• De duiker op de Spechtlaan hoek 
Mezenlaan moet geschoffeld worden. 
• We hebben ook een klus met 
stoepbanden.Meld je bij mij aan als je daar 
aan mee wilt werken. 
 
Binnenkort maak ik weer een nieuwe update. 
Afval van de werkuren kan je kwijt in de bak 
waar de platte karren staan, naast de 
werkurenloods op de Arendlaan. 

Namens de Werkurencoordinatie 
Annet van Andel 

 

 
 
Brievenbus op de tuin 
Het zomernummer van het ledenblad verschijnt 1 
juni en zal op ons tuincomplex rondgebracht 
worden. We vragen alle tuinders nog eens goed de 

kwaliteit van de brievenbus te inspecteren en begin 
juni de post in de gaten te houden. 
 
Thuiswerken op de tuin? (reacties) 
In het tweede nummer van het VVS JOURNAAL 
fietste ik langs huisjes op ons tuinvcomplex om te 
inventariseren hoe het er voorstond nu er in de 
coronacrisis thuisgewerkt moest worden terwijl je 
op de tuin verblijft. Ik heb daarna nog een paar 
leuke reacties gekregen: 
 
HANS EN NATASCHA OP DE 
ADELAARSWEG: 
We prijzen onszelf deze periode dubbel gelukkig 
met onze tuin. We moeten er niet aan denken nu 
week in week uit op drie hoog achter binnen of op 
balkon te moeten blijven.  
Thuis- en schoolwerken gaat niet altijd goed op de 
tuin zonder wifi maar met dit prachtige weer is het 
elke dag heerlijk om na uren achter een scherm te 
hebben gezeten weer bij te komen in de tuin: alles 
voor je neus op te zien komen, buiten te eten, 
zoonlief die zijn energie buiten kwijt kan, en in de 
ochtend wakker worden van de vogels.. Een groot 
geluk!  
 
RAYMOND IN DE LEEUWERIKLAAN: 
We waren net teruggekomen van onze vakantie 
toen op 12 maart de Nederlandse overheid 
iedereen verzocht thuis te gaan werken. Mijn 
vrouw werkt in het onderwijs waar na 15 maart nog 
steeds de kinderen werden opgevangen van de 
ouders met cruciale beroepen. Aangezien onze 
zoon een nierziekte heeft, was thuiswerken geen 
optie. Dus zijn wij maar naar de tuin vertrokken. 
 
Geen klaverjassen op de vrijdagavond.  
Het is stil, het tuincomplex ligt er ‘s avonds 
verlaten bij. 
Het is wel vreemd. Dat ineens de privé-omgeving 
je werkomgeving wordt. Het verplichte reizen in de 
ochtend en avond is er niet meer bij. En dat je 
werk niet meer stopt maar gewoon blijkt door te 
gaan, ook ‘s avonds laat als je telefoon weer gaat of 
er weer een belangrijke bestelling moet worden 
uitgeleverd. Maar dat land zit in lockdown …  
De eettafel waar je je een heerlijke maaltijd aan wilt 
nuttigen moet eerst worden ontdaan van je laptop,  
extra beeldscherm telefoon etc.  
Ach nee we eten wel met het bordje op schoot 
want ik moet straks nog die bestelling controleren. 
 
Begin April. Er slapen al veel tuinders. Gezellig … 
slapen jullie ook al? Lekker dat jullie ook vrij zijn 
en ook hier kunnen zijn. 
Maar we zijn niet vrij, we werken ons een slag in de 
rondte.  Behelpen is het want veel dingen kan je 
toch niet vanuit huis   doen.  Dus dan maar je 
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collega’s of de baas bellen zodat alles toch geregeld 
wordt. 
 
We zijn nu alweer 6 weken verder. De inkoop is 
weer open op de zaterdagen maar de 
woensdagavond is nog een probleem. 
In de thuiswerksituatie zit eindelijk structuur.  
En nu gaan de scholen weer beginnen dus even 
500 kinderen verdelen over de klassen want weer 
met 28 kids in een klas dat is toch om problemen 
vragen? 
En oja zijn broertjes en zusjes moeten wel op 
dezelfde dagen naar school. De andere dagen gaan 
ze naar de naschoolse opvang? 
Weet de naschoolse opvang wel dat de school nu 
open is op andere tijden maar waarschijnlijk niet op 
de woensdagen? 
Het wordt weer een drukke tijd, met ons gaat het 
goed.  
We hopen dat het snel weer wordt zoals het was.  
“Maar we weten beter  
Op naar het nieuwe leven op anderhalve meter” 
 
TEUNIS IN DE WIELEWAALLAAN: 
Met een bloemenzaak valt er weinig thuis te 
werken. Ik heb veel zakelijke klanten zien 
verdwijnen maar er zijn een hoop particulieren 
voor teruggekomen. Er worden veel boeketten 
gevraagd, ik kan me gelukkig goed redden. 
Ben wel blij dat ik vorig jaar het voorzitterschap 
vaarwel heb gezegd want dat zou ik er nu 
godsonmogelijk nog bij kunnen doen.  

Ton Dujardin 
 

 
 

Volkstuinparken voor iedereen 
(Bericht van Gemeente Amsterdam) 

Amsterdam is ruim 40 volkstuinparken 
rijk. Dat gaan we zo houden. Het idee is 
zelfs: we maken die groene parken 
toegankelijker, meer onderdeel van de 
stad. U kunt hierover tot en met 25 juni 
2020 uw mening (zienswijze) geven. 
 
 

Het Bestuur van Sloterdijkermeer zal in het 
Ledenblad, dat 1 juni verschijnt een uitgebreide 
toelichting op de plannen van de gemeente geven). 
 
 

Nieuwe rage: botanisch stoepkrijten 
(overgenomen van Radio NPO2: Met het oog op 
morgen) 
Het is inmiddels een hype op internet. En in 
landen als Frankrijk en Engeland is het al een rage. 
Botanical chalking, ofwel botanisch stoepkrijten: 
Plantjes op de stoep van een naam voorzien met 
stoepkrijt. En zo wandelaars wat bewuster te 
maken van de natuur onder hun voeten. 
In Nederland is het een initiatief van onder meer 
de Hortus Botanicus in Leiden. Het gaat dus om 
stoepplantjes. Planten die veel mensen zullen zien 
als onkruid. Volgens de Hortus zouden we meer 
oog moeten hebben voor deze 'taaie groene 
rakkers'. Zoals grote weegbree, kleine veldkers, 
herderstasje, rode klaver, paarse dovenetel en 
zandraket. 

Belangrijk voor biodiversiteit 
Naast het botanisch stoepkrijten roept de Hortus 
iedereen op om stoepplantjes te gaan onderzoeken. 
Want ze zijn nuttig: ze helpen de stad te verkoelen, 
ze bieden voedsel aan onder meer bijen en andere 
bestuivers, en ze zijn van belang voor de 
biodiversiteit.  

 

 
 
Volgens de Hortus zijn er steeds meer 
stoepplantjes te zien in het straatbeeld. Dat zou 
onder meer te maken hebben met het verbod op 
onkruidverdelger glyfosaat. Sinds enige tijd mogen 
gemeenten dit gif niet meer gebruiken in de 
openbare ruimte. Als alternatief worden 
onwenselijke stoepplantjes met een borstel 
weggehaald of met heet water verwijderd. 

 
Kappen van bomen 
(Bestuursbericht 10 mei) 

Gisteren zijn linten geplaatst rond ca. 20 bomen. 
Het gaat hier om bomen die op basis van een 
boomveiligheids-controle (BVC) of 'virtual tree 
assessment' (VTA) moeten worden gekapt, omdat 
ze in zo’n slechte staat zijn dat de veiligheid niet 
meer valt te garanderen. Sloterdijkermeer is 
verantwoordelijk voor het goed onderhoud van de 
bomen in het publieke deel van het park en 
hiervoor wettelijk aansprakelijk. In dit kader laten 
wij periodiek een BVC uitvoeren. Hierover is nog 
in het VVS journaal van 1 mei jl. een bericht 
geplaatst. 
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Wij vinden dat het kappen van bomen een ingreep 
is, die pas moet gebeuren als er geen andere 
maatregelen meer mogelijk zijn. Daarom hebben 
we de te kappen bomen nog voor alle zekerheid 
door onze Guido laten controleren. Verder komen 
we nog met een plan voor de aanplant van nieuwe 
bomen. 

 

Wij organiseren nu een meervoudige aanbesteding 
voor het bomenonderhoud en gaan 
kapvergunningen aanvragen. Die aanvragen 
worden gepubliceerd en belanghebbenden kunnen 
bezwaren indienen. Als er vragen zijn, kunnen die 
op ieder moment aan ons mail adres worden 
gesteld (bestuur@sloterdijkermeer.nl).  

Bestuur Sloterdijkermeer 
 
Jaap Glas presenteert … 
 

 

1. 
Een aanmoediging om kroosvaren te gaan 
scheppen. https://youtu.be/xtdytatW360  
 

 
 
2. 
Fietsend door Oud-Zuid komt hij een 
winterkoninkje tegen dat haar jong voert gewoon 
op de stoep. https://youtu.be/Codi82kWgx4  
 

 
 
 
3.  
Wie heeft onze eigen ijsvogel al gezien? Meldingen 
en foto’s zijn van harte welkom. Voor wie de 
ijsvogel wil herkennen kijk eens naar dit 
filmpje https://youtu.be/9--1KXQe0tU 
 

 
 
 
Volgende VVS JOURNAAL 
Het volgende VVS JOURNAAL staat gepland 
voor vrijdag 29 mei 2020. Kopij moet minimaal 
een dag van tevoren binnen zijn via het  
e-mailadres  redactie@sloterdijkermeer.nl  

Ton Dujardin

 
  


